
Köszönet Dr. Simon Zsuzsának, aki eltüntette az allergiámat. 20 éve vagyok 

parlagfűre allergiás, nem kicsit hanem nagyon. Aztán találkoztam Zsuzsanna 

Simon-nal (aki mellesleg Biológiai Tudományok Kandidátusa, Apitherapeuta és 

Transzdermális Fitotherapeuta, korábban a Harvard Egyetem kutatója) aki 

egyszerű természetes módszerével segített nekem. Nagy köszönet érte! Ebben 

az évben csak néhányat tüsszentettem, szabadon lélegzem. 


